
Kočevje, moje mesto 2030 

 
Vsak, ki Kočevja ne pozna, ga na zemljevidu išče, 

zato bi bilo bolje, če bi imeli letališče. 
 

Mnogo letal pri nas bi pristalo, 
zato bi mesto ponovno zasijalo. 

 
Leteči taksiji bi vozili robote, 

v občinski stavbi pa bi bil sedež flote. 
 

Župan bi bil najboljši pilot ROBOFLY-a, 
njegova tajnica pa glavna stevardesa našega kraja. 

 
Tako si naše mesto leta 2030 predstavljam, 

v mislih pa že temu nazdravljam. 
 
 
 

Luka Južnič, 6. b, OŠ Zbora odposlancev Kočevje 


